

Travel detail to the Meditation Centre Details für die Anreise zum Meditationszentrum (deutsch s.u.)

1. Please check Dhamma Pallava homepage for general information:

<https://www.pallava.dhamma.org/how-to-get-to-the-course-venue/>

Please note: Intercity-express trains may still not stop at Konin due to construction work! (check Polish railways).

2. Special information for this course:

A shuttle bus will be organized from Poznan station to the Meditation Center on the starting day. It will start at 15:00 **(punctually!)**.

To Poznan, there are good connections with trains and busses. Please check DB and Flix bus:

<https://www.bahn.de/p/view/index.shtml>

<https://global.flixbus.com>

For using this shuttle you must make reservation!

After you got a confirmation mail for attending this course, you can make the reservation. For this, please send a reply to the confirmation mail, asking for a seat.

The fee for the shuttle will be around 20 to 40 € for round-trip (depending on the number of passengers). It will be collected on the bus before the departure.

The stop for this bus is at „Dworzec Letni“, which is near the train-station (see map below). Please be at the bus at **14:30** latest, since the bus will leave at **15:00** punctually (consider time for loading luggage, tickets etc.) !!!

You can take 1 small and 1 big luggage.

Details für die Anreise zum Meditationszentrum

1. Bitte beachten Sie die generellen Anreiseinformationen auf der Dhamma Pallava homepage (englisch/polnisch):

<https://www.pallava.dhamma.org/how-to-get-to-the-course-venue/>

Bitte beachten: Intercity-express Züge halten derzeit voraussichtlich nicht in Konin aufgrund von Bauarbeiten! (Info über Polish railways).

2. Spezielle Informationen für diesen Kurs:

Ein Shuttle-Bus von Poznan-Bahnhof zum Meditationszentrum wird eingerichtet für den Tag des Kursbeginns. Abfahrt 15:00 Uhr (pünktlich!).

Bis Poznan gibt es gute Bahn- und Bus-Verbindungen, z.B. bei DB oder Flix Bus:

<https://www.bahn.de/p/view/index.shtml>

<https://global.flixbus.com>

Für die Nutzung des Shuttle Busses ist eine Reservierung notwendig!

Nachdem Sie eine Bestätigungs-mail für Ihre Teilnahme an diesem Kurs erhalten haben, können Sie die Reservierung vornehmen. Hierzu senden Sie bitte eine Rückantwort an die Bestätigungs-mail, in der Sie für einen Platz anfragen.

Die Kosten für Hin- und Rückfahrt liegen zwischen 20 und 40€ (je nach Zahl der Passagiere). Das Geld wird im Bus vor Abfahrt eingesammelt.

Die Haltestelle für den Bus ist in der Nähe des Bahnhofes am „Dworzec Letni“ (siehe Karte unten). Bitte seien Sie spätestens um 14:30 Uhr am Bus, da er pünktlich um 15:00 Uhr startet (Zeit für Gepäckverstaung, Tickets etc.) !!!

Sie können 1 kleines und 1 großes Gepäckstück mitnehmen.

Directions to Poznan - Dworzec Letni

- From Poznan Główny (Main) train station go to Platform 1 (ground floor)
- Turn right and walk down the street (Dworcowa) for about 300 m
- Dworzec Letni is across the street on your left side

